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Til stede 

Trinn Navn Til stede Vara Til stede 

1 Fredrik Mjøs X Martin  

 Helge x Kine  

2 Magnus x Margrethe  

 Marie x   

3A Aina x   

3B Gjertrud x Monica  

4A Anthony  Silje x 

4B Cecilie x Mirhiret  

4C Hilde x Liv Irene  

5A Johanna x Kine  

5B Linn-Helen  Irene x 

5C Anders x Silje  

6 Jorunn  Nina x 

 Stine x   

7A Astrid x Kristoffer  

7B Endre x Stine  

 

 

1. Info fra Rektor 

Tilbakemeldinger fra forrige FAU- møte  

Lekser- Pedagogiske tanker bak lekser:  forsterke kunnskap, fordypning, repetisjon og 

selvstendighet.Innsikt til foreldre i skolearbeidet. Forberedelser til videre krav i skoleløpet.  

Det er utfordrende for skolen å sette absolutte krav hva lekser skal innebære. Det skal være 

i begrenset omfang og tilpasset. Det skal være en progresjon i løpet av skoleløpet på 

Haukedalen. Dersom det oppleves at leksene som gis på trinnet/klassen ikke er 

hensiktsmessig, kan dette tas opp med aktuell kontaktlærer. Leksehjelp er tilgjengelig 

mandag og insdag for 5-7 trinn.  
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Sak fra 6. trinn- informasjon og planer. Skolen skal etterstrebe å gi informasjon i god tid. Det 

blir ikke pålagt lærere å sende ut periodeplaner. Bakgrunn for det er at det ofte blir mange 

justeringer i disse planene. Det vil være mulig å få ut en plan hvis en ber om det, med 

forutsetning at en vet at planer kan endres.  

SFO - Skolen og SFO har de samme reglene på SFO som på skolen. Det er ikke nødvendig 

med egne detaljerte regler som skal gjelde SFO . Det er utfordrende å ha tilstrekkelig med 

avdelingstid mellom SFO og skole. Skolen jobber for å tilrettelegge neste år å få til dette på 

en bedre måte.  

Øvrig 

Mediekveld med Barnevakten. Dette utgikk i fjor. Det er sendt en forespørsel til Barnevakten 

om å gjennomføre mediekveld januar 2025, dette i to økter for 4. og 5. trinn. FAU ønsker å 

prioritere dette. 

Skidag. I fjor var det skidag for 5-7 trinn. Dette var vellykket. FAU betalte buss, skolen 

betalte skikort. Dette gjentas i år.  

Kvalitetsoppfølgingsgruppe- Dette kalles nå kvalitetsdialog. Halv dag for å reflektere rundt 

utviklingsarbeid. FAU, ledelse. Evaluering av elevpåvirkning, resultater av undersøkelser. 

Etter tilbakemeldinger fra etat for skole får skolene tilbud om dette annenhvert år, da det 

det andre året internt. Skolen går for denne løsningen. 

Prosjekt Nysgjerrigper- Alle trinn er i gang med småprosjekter. Det vil bli et større prosjekt til 

neste år som skal ende opp i Forskertorg. Ønsker å vise dette for foreldre gjennom åpen dag 

06.05.25.  

Rektor og FAU-leder holdt innlegg for utvalg for barnehage, skole og idrett i forbindelse med 

utsettelse av rehabilitering. Dette for å informere Byrådet om tilstanden på skolen for elever 

og ansatte.  

2. Info fra FAU leder 

Det er opprettet en Google disk for å samle dokumenter. Rektor er ansvarlig for denne og 

når det byttes FAU-leder vil den få tilgang fra Rektor.  

Leder har fått tilgang på vedtekter. Disse sendes ut til representanter, ses på og gjennomgås 

ved neste møte. 

Det er færre FAU- representanter grunnet sammenslåing av klasser og 1-2. trinn er ikke 

inndelt i klasser, men grupper. Dette medfører færre FAU representanter til å bidra i de 

forskjellige gruppene. 

Kvalitetsdialoggruppe- Det er behov for denne gruppen annen hvert år i henhold til 

informasjon gitt av rektor om kvalitetsoppfølging.  Fagutviklingsgruppen holder i denne, og 

assisterer andre grupper i mellomtiden.  
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3. Info fra grupper 

• Sosialgruppen: 

Halloween- Det var gode tilbakemeldinger, og mange fra 3. trinn som møtte opp.  

FAU arrangerer Halloween neste år for 1. til 7. trinn i ett arrangement, med hjelp fra 

foreldrekontaktene. Det planlegges for at 1-3. trinn og 4-7.trinn ikke er til stede 

samtidig. Sosialgruppen lager referat og anbefalinger til neste års gruppe. 

 

Til neste år bør sosialkomiteen etableres tidligere.  

 

Det ble veldig stor pågang i de nærmeste nabolagene. Forslag om å fordele gå grupper 

mer spredt.  

 

Skoledisco blir 20.03.2025.  

 

• Trafikksikkerhet: 

Refleksaksjonen- Alle elever fikk refleks, med hjelp av sponsor fra 3 aktører. Det 

planlegges for premiering av trinn i to omganger. Det skal søkes om penger/premier til 

trinn/klasse refleksaksjonen. 

 

 

4. Eventuelt 

- Handlekonto på Europris og Storcash.  

- Undersøke Nor engros og eventuell avtale for FAU  

- Det mangler FAU- representanter og vara for 3a. FAU-leder tar dette videre med Rektor 

om ingen melder seg.  

- Første FAU-møte skal holdes i september ifølge vedtektene.  

 

 

 

 

Neste møte: 06.02.2025, kl. 18.00, klasserom ved Storeplassen 

 


